
 
 Sida 10 av 10 

 

 

 

Jag vill veta av vilken anledning och på vilka grunder Stockholmshem har uttalat om bussgatan? 

 

Jag föreslår att Stockholmshem tar sina egna invändningar mot bussgatan på allvar, lyssnar på sina 

hyresgäster och berörd stadsdelsnämnd och redovisar att Stockholmshem avstyrker planerna på att 

flytta bussgatan från nuvarande dragning i utkanten av parken till den föreslagna dragningen rakt 

igenom parken. 

 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. VD ges i uppdrag att besvara skrivelserna. 

 

§ 16 Mötets avslutande 

  

Ordföranden förklarade mötet avslutat och alla önskade varandra God Jul och Gott Nytt 

År. 

 

Vid protokollet: 
 

 

  

 Björn Lindstaf 

 

 

 

 

Justerat: 
 

 

 

Björn Ljung Leif Rönngren    

 

 

  


